類別: 上市公司(香港交易所 - 非恒生指數成分股)- 執行董事

Dr Jack Lau 廖家俊博士



Ceremony for the Main Board Listing of Perception Digital 幻音數碼公司於聯交所主板上市

Chairman and Chief Executive Officer, Perception Digital Holdings Limited

幻音數碼控股有限公司 主席及行政總裁

Citation of the Panel of Judges 評審團評語

Dr Lau is an outstanding executive director who exhibits a strong business sense and good grasp of corporate governance practices. He is instrumental in strategic planning, setting the company's technology direction and managing risks associated with the fast evolving technology business. His dedication in R&D investment, intellectual property protection and talents development has led the company to become a premium technology company.

廖博士是一位傑出的執行董事,他具備 卓越的商業眼光,並掌握企業管治的精 萃。他幫助公司進行策略性規劃,制訂 公司技術發展方向及管理瞬息萬變的科 技產業營運風險。他積極投入科研、知 識產權維護及人才發展,使公司發展成 為一家優質的科技企業。

Message from Awardee 得獎者的話

I am deeply honored by the Institute of Director's Award. Perception Digital is a home grown Hong Kong technology company. As a former academic and engineer, I take tremendous pride in our ability to bring the latest hip consumer electronics for cloud content to the market. But, an accolade on governance and directorship takes us to another level of recognition. I have long believed that a company can only be successful if it has a solid footing in its board and company governance. I take this opportunity to thank my Board of Director for helping me build this wonderful company, and I thank the Hong Kong University of Science and Technology for allowing me to carry a wild experiment in engineering entrepreneurship to its fruition.

本人非常榮幸能獲頒傑出董事獎。幻音數碼是一家土生土長的香港科技公司。作為一位前學術界人士及工程師,本人對於我們能將最新為雲端內容而設的潮流消費電子產品引入市場感到十分自豪。然而,一項對管治及董事職務的獎項是對我們另一層次的認可。本人一直相信,只有踏實的董事會及企業管治才能使企業取得成功。本人籍此機會感謝本公司所有董事會成員協助本人建立如此優秀的笑公司,本人亦感謝香港科技大學允許本人進行一項工程企業家的大膽實驗,並有所成果。



Press Conference for launch of Vullkano Vulkano 產品發報會



HKUST Starts Work on Shenzhen IER Building 參加香港科大深圳產學研大樓奠基典禮



harity run (HKUST) 多加科大慈善跑步接力賽

董事專業之道:實行董事會自我評估

®DIRECTORS

OF THE YEAR